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Datum 23 maart 2023

Steller vragen Corine Ilić

Onderwerp Duurzaamheidslening, inkoopactie, wijkgerichte aanpak transitie warmte, fix team

Het college/de burgemeester* wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling* te 
beantwoorden:

Op 12-09-2022 stelde GroenLinks reeds de vraag of het college het duurzaamheidsfonds zou gaan aanvullen, 
met andere woorden: of een duurzaamheidslening opnieuw verstrekt zou kunnen worden. 

Het college, bij monde van Wethouder Zoetemelk, zegde in de raadsvergadering van 8 november toe om te 
zoeken naar een mogelijkheid om het ingestelde budgetplafond te verhogen of de mogelijkheid om een 
bijstorting te realiseren. Dit n.a.v. Motie 262 van VVD, CDA, Voorschoten Lokaal en D66. 

Recent ontvingen inwoners een brief van de gemeente met de vraag of zij interesse hebben in een gezamenlijke 
inkoopactie. 
GroenLinks Voorschoten heeft de indruk dat de inhoud van de brieven ‘op maat’ geschreven is per wijk. Zo 
wordt in de ene wijk gesproken over isolatie (Vlietwijk) en in de andere niet (Krimwijk). Maar wat ons opvalt is 
dat géén van de brieven informatie verschaft over de mogelijke toekomstige alternatieve warmtebronnen. 
Terwijl de transitievisie warmte 1.0 al een doorkijkje geeft. Ook wordt geen informatie verstrekt over een 
duurzaamheidslening. Terwijl een lening de drempel om mee te doen met de inkoopactie kan verlagen. 

Vragen: 
1. Waarom wordt de duurzaamheidslening niet genoemd als mogelijkheid om mee te doen aan de 

gezamenlijke inkoopacties?
2. Hoe wil het college invulling geven aan de doelstelling om de energietransitie ook voor mensen met 

een kleinere beurs mogelijk te maken en zo nog meer energiearmoede te voorkomen. 
3. Waarom zijn de brieven wel op maat geschreven, maar wordt in de brieven géén informatie gegeven 

over de wijkgerichte strategie, beschreven in de transitievisie warmte,  en de mogelijkheid voor enkele 
wijken om tzt te profiteren van de aansluiting op het warmtenet Warmtelinq dat in voorbereiding is. 

4. Is het college van mening dat het de voorkeur heeft om inwoners van Noord-Hofland (en andere wijk 
waar Warmtelinq op aan kan sluiten) nu een warmtepomp te laten aanschaffen? 

Tijdens de informatieavond over warmtepompen op 22 maart jl. werd geen informatie verstrekt over regelingen 
en subsidies in Voorschoten. Er werd foutief verwezen naar het regionaal energieloket (n.a.v. een vraag in de 
chat), hier is Voorschoten niet bij aangesloten.

5. Op welke wijze is de informatieverstrekking tijdens de inkoopactie op maat gemaakt voor 
Voorschoten? Kan tijdens toekomstige informatieavonden of de communicatie daaromheen (nog 
beter) verwezen worden naar het duurzaam bouwloket ipv regionaal energieloket, waar Voorschoten 
niet aangesloten is? 

Motie 273 van CDA, Voorschoten Lokaal, VVD en PvdA (8 december 2022) riep het college op om voortvarende 
een regeling vast te stellen om de energie- steunmaatregelen van het Rijk, bedoeld voor maatschappelijke 
voorzieningen, culturele instellingen en
verenigingen te verdelen. 

6. Wat is de status van deze regeling? Hoe kunnen de hierboven genoemde Voorschotense verenigingen 
aanspraak maken op deze regeling? En hoe worden zij momenteel op deze mogelijkheid gewezen? 
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En tot slot, het college heeft ook een ‘fix team’ in het leven geroepen, om energiearmoede te bestrijden door 
mensen gericht te helpen bij het nemen van kleine praktische energiebesparende maatregelen. 

7. Waarom is het fix team niet vermeld in de brief aan inwoners over verduurzamingsmaatregelen?
8. Hoeveel huishoudens heeft het fix team inmiddels geholpen met verduurzamingsmaatregelen? 
9. Welke inwoners komen in aanmerking voor hulp van het fix team? En hoe wordt dit bekend gemaakt 

onder de doelgroep? 
10. Is het fix-team voldoende toegerust en op snelheid om de te verwachten stijging in werkzaamheden als 

gevolg van de regeling Lokale aanpak van het Nationaal Isolatieprogramma 2023 aan te kunnen? 

* Aangeven wat van toepassing is.

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):
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Toelichting schriftelijk indienen van vragen om inlichtingen.

Ieder raadslid heeft het recht om vragen te stellen aan het college en de burgemeester. Het college  
en de burgemeester hebben namelijk een zgn. informatieplicht, zowel actief als passief. Dat is 
geregeld in de Gemeentewet, artikelen 155, 169 en 180.
Dit betekent niet dat het college en de burgemeester verplicht zijn alle gevraagde informatie te 
geven. De informatie moet nodig zijn om de raad in staat te stellen zijn taak uit te oefenen. 

De wijze van het stellen vragen en de wijze van beantwoorden vereisen een zekere discipline. 
Enerzijds is het verstandig goed na te denken wat wel of niet  wordt gevraagd, want elke vraag 
genereert werk en daarmee kostbare tijd. Anderzijds moeten het college en de burgemeester 
verstandig omgaan met de beantwoording, door snel en adequaat te reageren. 

Om het proces van vragen stellen en beantwoorden in goede banen te leiden zijn voor de 
verschillende soorten schriftelijke vragen zgn. formats ontwikkeld. De bedoeling daarvan is dat op 
de juiste wijze wordt voorgesorteerd en dus niet verschillende soorten vragen en onderwerpen 
door elkaar gaan lopen. Door de ingediende vragen te registeren per format is er ook een betere 
regie op de beantwoording.

In de praktijk wordt onderscheid gemaakt tussen:
1.  vragen die bedoeld zijn om nadere uitleg/informatie te verkrijgen over agendapunten 

(meestal raadsvoorstellen) in een aanstaande commissie- of raadsvergadering en:
2.  vragen die daar los van staan, vooral politiek-inhoudelijk.
3. Een aparte categorie vormen de verzoeken om informatie zoals bedoeld in de Verordening 

op de ambtelijke bestand. Het gaat dan om feitelijke informatie van geringe omvang en om 
documenten die reeds openbaar en dus beschikbaar zijn.

Voor deze drie soorten vragen kennen we drie formats, t.w. resp.:
1. Het format technisch-informatieve vragen over lopende agendapunten 
2. Het format schriftelijke vragen o.g.v. artikel 39 Regelement van Orde.
3. Het format vragen op grond van de Verordening ambtelijke bijstand c.a. 

Voor het indienen van vragen moet altijd een format worden gebruikt. Alle vragen moeten bij de  
griffie worden ingediend. Deze zorgt voor doorgeleiding naar het juiste orgaan.


